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Bestyrelsesmøde tirsdag d. 22. august 2023 kl.18.30-20.30 i klubhuset  

   26. august 2023 

Referat 

 

Deltagere:  

Eva Ingevold, Thomas Brøgger, Jens ”Chris” Lauritsen, Pernille Thomsen, Paw 

Hagstrøm, Kenneth ”Volle” Voldstedlund og Heidi Andersen.  

 

Afbud: Steen Skærbæk. 

 

1. Indledning 

Der var ikke bemærkninger til aktioner i referat fra seneste bestyrelsesmøde  

d. 30. maj 23. Dagsorden blev godkendt. 

 

2. Nyt fra formanden 

a. Vildbjerg Cup 2023 var en stor succes med deltagelse af 22 hold fra klubben. 

Der er sendt evaluering af stævnet til stævneledelsen.  

Formanden vil skrive ud til aktuelle hold med en opfordring til allerede nu at 

planlægge på deltagelse i Vildbjerg Cup i 2024.      

b. Godkendelse af prioriteret talentudviklingsmiljø i B73 drøftes fortsat med 

Slagelse Kommune og Slagelse Idrætsråd.  

Der arbejdes også for optagelse af B73 i Sports Team Slagelse.  

c. Klubbens fremtidige administrative struktur blev drøftet. Eva arbejder, i 

samarbejde med Støtteforeningen, videre med denne opgave.   

d. Planerne for festligholdelse af klubbens 50 års jubilæum blev drøftet.   

 

3. Nyt fra næstformanden (posten er ikke besat) 

 

4. Nyt fra kassereren 

Regnskab måned 1-7/2023 deles med bestyrelse efter mødet.  

Klubben følger fortsat budgettet for 2023.  
 

5. Nyt fra Strategi- og frivilligansvarlig 

Afbud. Intet nyt fra udvalget.  

 

6. Nyt fra Proces- og kommunikationsansvarlig 

a. 14 forældre støttede kommunikationen under Vildbjerg Cup. Det var en succes 

med mange gode indlæg på Face Book og meget stor interesse for opslagene.  

b. Ugentlige opslag om kampe fortsætter. 

c. Der er en ny udgave af klubbladet ”Halvleg” klar d. 2. september 2023 som et 

udvidet 50 års jubilæumsblad.   
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7. Nyt fra kvinde- og pigeafdelingen 

a. Efterlyser retningslinjer for brug af VEO-kamera i ft. proces for accept af 

optagelse af dommer og spillere på modstanderhold. 

Aktion: Eva undersøger de nye retningslinjer ved DBU og søger tillige juridisk 

vejledning.   

   

b. Et evt. nyt samarbejde med højskoler og efterskoler blev drøftet.    

 

8. Nyt fra herresenior 

Der er igen tre herreseniorhold i afdelingen pga. mange spillere (der er pt. over 50 

seniormedlemmer!). Det er især meget positivt, at temmelig mange U19-spillere er 

fastholdt i klubben og rykket op som nye seniorer.  

 

9. Nyt fra herreungdom 

Følger op på flere sponsoraftaler. Der er gode muligheder for indtjening, men det 

kræver koordinerende personer. Volle fra HS vil gerne støtte opgaven fra medio 

september 2023. 
 

10. Materialer 

a. Der er igen købt en del materialer bl.a. ca. 100 nye bolde og to fodtennisnet.  

b. Ikke alle trænere får topkarakterer for at få holdets bolde samlet ind efter 

træning og kampe. Volle og afdelinger er opmærksomme på hvem, der skal 

motiveres til en mere omhyggelig tilgang til opgaven.    

c. Spillerbokse på bane 1 er for små jf. turneringsreglement i damesenior i 2. 

division. Volle drøfter løsninger med Slagelse Kommune.   

d. Der drøftes også drift med Slagelse Kommune af bane 4 og 5 hvor der er store 

huller og hårdt græsunderlag. 

e. Der bygges kasser til opbevaring af hjørneflag på banerne.      

f. Mål på bane 1 må ikke placeres så de blokerer for robotplæneklippernes 

ladestationer.    

 

11. Kommende møder og særlige aktiviteter 

a. B73 50 års jubilæum: reception og ”Grøn dag” for børn og unge d. 2. september 

samt jubilæumsfest, der holdes i kantinen på Antvorskov Skole d. 9. september.  

b. Næste bestyrelsesmøde: 28. september 2023 kl. 1830 (mødelokale 1 er booket).  

 

12. Eventuelt  

Der planlægges på at gennemføre DBU Fodboldskole i 2024 på Stadion vest. 
 

 

Referent: Chris 


